
 

 

 
 

 Notulen CONCEPT in bewerking 

  
Onderwerp Algemene ledenvergadering VC Avance 

  
     
 Datum 15 september 2023   
 Notulist Ruben Bakker   
 Telefoonnummer 0485-517699   
     
 Aanwezig Zie Presentielijst. 34 personen 
 Gemeld afwezig Frans de Jong, André Gooren, Esther vd Hoogen, Femke Ronnes, Anita v/d 

Hoogen, Nadine vd Ligt, Cor Deenen, Linda de Haas, Rosalie Laarakkers, Anne 

en Marian Jakobs, Marius  Klomp, Judith Cornelissen, Sarah Cornelissen, Petri 

Jacobs, Dion Gerrits, Roel van den Boom, Jan Janssen 
    
 1. Opening   

We openen de vergadering om 20.00 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld zoals voorgesteld met een kleine wijziging door het punt 

bestuurssamenstelling naar het einde van de vergadering te verplaatsen. 

 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

Mededelingen: 

Vanuit secretariaat 

• Plastic flesjes container, in het café staat al even een container waar plastic flesjes in 
gegooid kunnen worden. Het statiegeld wat op deze flesjes zit, wordt gebruikt voor 
bijvoorbeeld het realiseren van een beachveld of andere activiteiten. Afgelopen jaar is 
er middels deze inzameling bijna 200 euro verzameld. Er mogen ook blikjes in de 
container 

• De grote clubactie gaat binnenkort weer van start. Al de leden onder de 18 wordt gevraagd 

loten te verkopen 

• Rabo clubkasactie. Er kan weer, door mensen die lid zijn van de Rabobank, gestemd 

worden op Avance. Dit kan tot en met 27 september. Ook dit levert altijd een mooie 

bijdrage op voor de club. 

• Met de Sambeekse Kermis is er weer een beachvolleybal toernooi georganiseerd. Met 

meer teams dan plekken, was dit een bijzonder geslaagde dag waarmee we ook weer 

hebben kunnen werken aan een stukje naamsbekendheid. Ook is er dit jaar ruimte 

gereserveerd in een apart toernooi dat ook toegankelijk was voor leden buiten Avance.  

• Oproep teamfoto. Op de nieuwe website ontbreekt van een aantal teams nog een 

teamfoto. Graag een leuke foto sturen secretariaat@vcavance.nl  

 
 4. Notulen ALV 2022 

De notulen ( 23 oktober 2022 ) worden door de aanwezigen goedgekeurd. 

 
 5. Benoeming stembureau 

Het stembureau wordt verzorgd door Monique Arts en Sjaak Claassen 

 
 6. Bestuursverkiezing 

Er hebben zich geen nieuwe kandidaten gemeld voor een rol in het bestuur.  

 

Aftredend en herkiesbaar:  

mailto:secretariaat@vcavance.nl
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Irene: bestuurslid 

 

Aftredend en niet herkiesbaar:  

Marco Franzen (penningmeester), Ruben Bakker (voorzitter/secretaris) 

 

De vergadering gaat, middels schriftelijk stemmen, akkoord met benoeming van Irene voor periode 

van 2 jaar. Hierna bespreken we hoe verder moeten met het invullen van de open plekken in het 

bestuur. 

 

Marco (penningmeester sinds 2005) en Ruben (bestuurslid en later secretaris/voorzitter sinds 

2008) hebben tijdens de vorige algemene leden vergadering aangegeven te willen stoppen met 

hun bestuurstaken. Afgelopen jaar zijn er verschillende initiatieven geweest om nieuwe 

bestuursleden te vinden. In tal van nieuwsbrieven en noodoproepen is getracht mensen te vinden. 

Er zijn een aantal bijeenkomsten georganiseerd waarbij er wel mensen zijn gevonden die willen 

helpen bij taken binnen de vereniging, maar er zijn nog geen leden gevonden die in het dagelijks 

bestuur willen. Onder andere bij de kamer van koophandel moeten mensen zijn ingeschreven voor 

de rollen: voorzitter, secretaris en penningmeester. Anders kan de vereniging simpelweg niet 

bestaan. 

Het bestuur geeft dan ook aan geen opties meer te zien en vraagt de vergadering om hulp. 

In de vergadering ontstaat het idee om met een nieuw te vormen commissie op zoek te gaan naar 

nieuwe bestuursleden. Als er een short-list is van mensen, zullen deze persoonlijk benaderd 

(moeten) worden. 

Marco en Ruben geven aan de bestuurstaken nog te willen blijven uit te voeren tot het einde van 

het jaar. Dit geeft de commissie de mogelijkheid om nieuwe mensen te vinden. Peter Rongen, 

Harrie Roosen en Willie Bongers bieden aan deze commissie vorm te gaan geven. Dit begint met 

het organiseren van een eerste bijeenkomst met bijvoorbeeld een aantal oud leden. We zijn erg blij 

met dit initiatief. In de vergadering melden zich al een aantal mensen die taken op zich willen 

nemen.  

 
  
 7. Jaarrekening seizoen 2020-2021, verslag kascontrolecommissie en Begroting 

seizoen 2021-2022 

Marco neemt met ons de jaarrekening door, de belangrijkste punten: 

• Negatief resultaat van €1094,- vanwege met name de extra uitgave voor het 
jubileumfeest 

• Metworst met opbrengst van €8500,- de grootste bron van inkomsten. Gevolgd door 
de grote clubactie en de oud papier inzameling. Ook de eieractie heeft meer 
opgebracht dan andere jaren. Een betere prijs bij de inkoop en het gebruik van QR 
codes zorgde voor een mooie opbrengst van 1555 euro.  

• Vanuit sponsoring ongeveer 4000 euro opgehaald wat minder is dan andere jaren. 

• Het is nog onduidelijk hoe het nieuwe subsidie beleid van de gemeente Land van Cuijk 
er uit komt te zien, maar waarschijnlijk wordt dit lager. 

Begroting 

Trainerskosten en zaalhuur worden iets hoger maar door indexatie van de contributie verwachten 

we toch op 0 uit te zullen komen. 

 

Kascontrole 

De kascontrole is uitgevoerd door Alex Pullens en Anke Bakker, Alex doet hiervan verslag. De 

boeken zagen er goed en verzorgd uit. Kascontrolecommissie adviseert de vergadering decharge 

te verlenen aan het financiële beleid, welke door de vergadering middels applaus wordt verleend. 
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Benoeming kascontrolecommissie 2024 

Voor volgend jaar kascontrole stellen we voor deze 2 leden de kascontrole te laten uitvoeren. Alex 

Pullens en Luuk Geurts. Sam Venbrux als reserve. 

 
 8. Technische commissie 

Monique en Irene lichten de afgelopen periode van de interim TC toe. 

Maril, Rik, Irene, Sander, Lars, Monique, Jan en Dion hebben de interim TC op zich genomen. Ze 

zijn begonnen met een inventarisatie op basis waarvan de teamindelingen zijn gemaakt. Daarna is 

er veel gepuzzeld waarvan de interim TC aangaf dat dit leuk was om te doen.  

Wat vervelend is, is dat er op het laatste moment toch nog leden hebben afgemeld. Ook is de 

communicatie vanuit sommige leden erg vervelend. Er wordt nogmaals benadrukt dat dit allemaal 

vrijwilligers zijn die dit belangeloos in hun vrije tijd op zich nemen. 

H1 is een samenwerking aangegaan met Activia H1. D2 is een samenwerking aangegaan met 

VCP. Beide zullen wedstrijden afwisselend in Sambeek dan wel St Antonis/Oploo gespeeld 

worden.  

Er is een groot trainerstekort waardoor voor 2 teams nog geen vaste trainer gevonden is. Een 

mogelijke manier om dit probleem aan te pakken is door meer eigen trainers op te gaan leiden. 

Binnenkort start de competitie weer. Let op dat er in principe geen wedstrijden meer worden verzet, 

tenzij het echt niet anders kan vanwege bijvoorbeeld een begrafenis. 

 

In het huishoudelijk regelement is nu dit opgenomen: 

“Leden die zich na 1 augustus afmelden zijn verplicht minimaal 3 maanden contributie te betalen.” 

 

We stellen in de vergadering voor deze datum naar 15 juni te verplaatsen. Hiermee gaat de 

vergadering akkoord.  

 
 9. Jeugdcommissie 

Rik doet namens de jeugdcommissie het woord. Rik, Maril, Loes en Inge vormden afgelopen jaar 

de jeugdcommissie. Lian van de Heuvel is bij de jeugdcommissie aangesloten. Inge en Loes zijn 

inmiddels gestopt. Er zijn weer verschillende activiteiten georganiseerd zoals: Pietengym, 

Paasbingo, Mini van de week, het beachvolleybal in Veghel en op de Sambeekse kermis. 

Daarnaast waren er ook de regionale toernooien, de Grote clubactie en de eieractie. 

Het kamp ging helaas niet door omdat er geen geschikte datum gevonden kon worden waarop het 

kamp georganiseerd zou kunnen worden. Idee was om een overnachting te hebben in de 

Warandahal maar hier waren helaas niet voldoende aanmeldingen voor. In plaats hiervan zijn er 

een aantal kinderen naar toverland geweest. 

 

Ook ouders worden gevraagd te helpen bij activiteiten. Ouders van de nieuwe minis blijken erg 

betrokken en helpen bij de trainingen wat veel rust geeft.  

 
 10. Sponsorcommissie/PR 

Gijs doet namens de sponsorcommissie (bestaande uit Gijs, Boyd en Bart) het woord. Er is nu een 

gestructureerd overzicht van de sponsors waarbij de contacten met de sponsoren zijn hersteld en 

contracten zijn herzien. Er wordt druk gezocht naar nieuwe sponsors wat nog steeds niet meevalt. 

Er zijn een flink aantal sponsors gestopt voor een bedrag van ongeveer 1200 euro. Er wordt vooral 

gezocht naar een aantal kleinere sponsoren. Sommige sponsoren willen wel een eenmalig bedrag 

sponsoren of in de vorm van cadeaubonnen die middels bijvoorbeeld een loterij verloot kunnen 

worden. Er is een nieuw format gemaakt waarmee de verschillende sponsorvormen overzichtelijk 

bij elkaar staan. 

 
  
 11. Henk Vogelzangs trofee  
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De trofee wordt volgende week uitgereikt aangezien de ontvanger helaas niet bij de vergadering 

aanwezig kan zijn. Wel wordt kort toegelicht wat deze trofee inhoudt. Zie hiervoor ook de bijlage. 

 
 12. Wat verder ter tafel komt   / Rondvraag 

 

13. Sluiting 

De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid en bijdrage. 

 

De vergadering sluit om 22.30 uur 
 



 
Pagina   5/6 

 

 
 
 

 

  



 
Pagina   6/6 

 

 
 
 

 

1. Bijlage 1. Achtergrond Henk Vogelzangs trofee  en winnaars afgelopen jaren 

⇨  

Winnaars Henk Vogelsangstrofee Avance 
• 1998/1999: Ton Leenders 

• 1999/2000: Dames 2 & Dames 3 

• 2000/2001: Peter Rongen 

• 2001/2002: Jos & Vera Hendriks 

• 2002/2003: André van Deelen 

• 2003/2004: Femke Ronnes-van der Linden 

• 2004/2005: Thomas ten Brinke 

• 2005/2006 (vergadering september 2006): Everdien Rademakers 

• 2006/2007 (vergadering september 2007): Jan Derikx 

• 2007/2008 (vergadering september 2008): Henk Broeren 

• 2008/2009: (vergadering september 2009) Anja van der Horst 

• 2009/2010: (vergadering september 2010) Arie van Bree 

• 2010/2011: (vergadering september 2011) Harrie Roosen 

• 2011/2012: (vergadering september 2012) Rik Roosen 

• 2012/2013: (vergadering september 2013) Henny van Daal 

• 2013/2014: (vergadering september 2014) Robert van Haren 

• 2014/2015: (vergadering september 2015) Dion Gerrits 

• 2015/2016: (vergadering september 2016) Maril Nabuurs en Ruben Bakker 

• 2016/2017: (vergadering september 2017) Annemarie van Os 

• 2017/2018: (vergadering september 2018) Peter Seuren en Monique Arts 

• 2018/2019: (vergadering september 2019) Hennie Ebben 

• 2019/2020: (vergadering september 2020) Technische commissie 

• 2020/2021: (vergadering oktober 2021) Sander Teunissen 

• 2021/2022: (vergadering september 2022) Chris Heesemans 

 


